
                                                                                                        

 

Bestyrelsesmøde  
Tirsdag d.29  maj 2018,  kl. 17.00 på VAK  
 

Beslutningsreferat 
 

Fremmødt:  

Bestyrelsesmedlemmer: Henrik, Nynne, Anders, Charlotte og Finn 

Fraværende: Julie, Erik, Mari og Peter  

Medarbejder: Maria & Benny 

 

Referat fra bestyrelsesmøde d.3 april 2018 er godkendt 

 

Ansøgninger om medlemskab 

Optagede nye medlemmer:....………………………………….………....…..................................5 

Berit Dröse, Søren Martinsen og Abbas Alkadhiem 

 

Udgåede medlemmer: ……………………...………………………………….…..........................3 

Nanna Færgemann 

 

 

Økonomi 

Budgetopfølgning for året første 4 mdr. viser at der er færre indtægter end budgetteret. 

Tidligere var meget af aktiviteten på værkstedet bronzestøbning, som genererede omsætning på værkstedet. 

Udviklingen de seneste år viser at flere og flere specielt unge, bruger værkstedet til forskellige andre type 

projekter som ikke er så omsætningsstærke som bronzestøbning. 

Det er i tråd med bestyrelsens linjer at flere andre typer projekter bliver realiseret på VAK. 

Ledelsen og bestyrelsen skal nu kigge på hvordan vi kan sikre den fremtidige økonomi når projekternes 

karakter og omsætningen på disse ændre sig. 

 

 

Fondsansøgninger 

VAK har ansøgt statens kunstfond midler til at etablere Artist in Residence på VAK i 2019. 

VAK afventer svar i juni. 

 

 

Tilbygning/renovering af VAKs værksteder 

”Ombygningsgruppe” arbejder videre og skal mødes igen torsdag d.7 juni. Jens Arnfred vil deltage i mødet. 

 

Næste møde 

D.21 august kl.10.00 

 

 

Evt.  
 

 

Jyderup d.7 juni 2018/ Maria Bojsen  

 


